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1. Utmaningar och möjligheter 

Carina konstaterar att träffar är riktigt viktiga. Man behöver se varandra, se varandras kroppsspråk. 
Viktigt att vi har en plan på hur vi träffas under hösten. Kvinnet planerar en kommunträff i början på 
hösten där även politikerdebatten inordnas. 
Det är viktigt att man syns i digitala och sociala sammanhang. Hitta nya arbetssätt är också viktigt. 
Rekoringen har varit framgångsrik.  
Kanske ändra öppettider. Låta andra ställa ut sina saker i butiker – shop in shop. 
 
Johan pratade om hållbara kompetensutmaningar. Möjligheternas dag planeras som vanligt men 
med plan B. Hotell och restaurang, resetjänster drabbas. Gröna näringen söker arbetsföra människor. 
Ändra fördomar för den gröna näringen behövs. Behovet är svårt att tillsätta i svensk arbetskraft 
avvaktar om vi får in arbetskraft utifrån. 
VC i Sjöbo har klarat sig bra, Försäkringskassan har det ansträngt dels med anleding av 
föräldrapengen men också karensdagen. 
 
Cia, Handeln går ojämnt. Blomsterbutiker och dagligvaruhandeln går bra. Folk hamstrade i början av 
Corona. Restaurangbranschen har det tufft men pizzeriorna har klarat sig bra, de har ju redan en hel 
del take-away. Vingården har haft helt ok. Bröllopsbranschen har avstannat så det sker väldigt 
mycket ombokningar, vilket är bättre än avbokningar. Klädesbutikerna har haft stora inköp innan 
Corona som inte blir sålt nu. Tuna Busland har gått i konkurs. Stora bröllopslokaler ligger illa till och 
nära konkurser (The Lodge har gått i konkurs). Folk börjar bli lite mer nonchalanta och är inte så noga 
med avståndet längre. 
Mycket varslande och korttidspermitteringar. Bussföretag har det tufft då ingen bokar gruppresor 
just nu.  
 
Håkan berättar om 3 olika grupper; de som inte märker någonting, de som tappat upp till 40% och de 
som sitter med negativ försäljning. Svårt att förhålla sig till regeringens regler då besluten tas men att 
det finns en osäkerhet kring hur de implementeras i verkligheten. 
Tar man del av regeringens stöd så får man inte ha utdelning. 
Många frågor kring permitteringar vs sommaranställningar och semesterflytt.  
Många småföretagare står som personlig borgen vilket kan sätta hus och hem på spel. Vad blir 
effekterna va det? 
Företagarnas tårtkampanj genomfördes på Gästis. Samarbetet med kommunen fungerar bra, bygglov 
har blivit mycket bättre men området där det behövs förbättringar är ”byggklar mark”. 



Raymond Ahlgren kommer veckan innan företagsfesten den 24/9. Han kommer att vara i Parken. 
 
Linnea Det som är på gång hos bygglov är att vi fortsatt får in många ansökningar vilket inte verkar ha 
påverkats av Covid-19. Vi försöker hålla möten digitalt eller mer distanserat, i övrigt är det inte så 
stora påverkningar på vår verksamhet för tillfället.  

 

2. Kommunen informerar om vad som är på gång 

Magnus berättade att beslutet om Sjöbo marknad tas den 24/6.  
Covid 19 påverkar såklart kommunen. I början hade vi väldigt hög frånvaro 35% av pedagoger även 
bland barn såg man en stor frånvaro. Det har lugnat sig avsevärt och skolan ligger på samma 
sjukfrånvaro som vanligt. Hög sjukfrånvaro inom äldreomsorgen. Skyddsutrustning finns. 
Leverantörer höjer priser ibland upp till 1000%. Vi har ett bra fördelningssystem inom SÖSK på 
skyddsmaterial. 
Aprils siffror i arbetslöshet är 46 st fler än föregående månad. 
Ungdomar drabbas hårt 13,1 % arbetslöshet i år jmf med 10,4 % föregående år.  
Färre utrikesfödda är arbetslösa jmf med förra året. 
Ekonomiskt scenario, Sjöbo kommun tappar drygt 30 miljoner i skatteintäkter. 
Presentkortet fick väldigt bra respons. 
Vi, från kommunens sida, har gjort vad vi kunnat med avgifter och annat men regeringen sitter på 
den stora pengapåsen. 
Omorganisering inom skolverksamheten. Skolan har bjudit in  till information för oroliga föräldrar. 
Angående tomtreservationen (som har en kostnad på 500:-) bör kostnaden höjas för att säkerställa 
byggande. Vi arbetar nu med att fram nya område att exploatera.  
Borgliga vigslar ökar. 
Oro för naturturism och besöksnäring. Vart ska alla ta vägen? Hålls avstånd? 
 
Kamilla Har en ny medarbetare på Tillväxtavdelningen – Kalle Rosensköld som kommer att arbeta 
med infopoints, som företrädaren gjorde, men kommer också att samordna dialoger (frukostmöte, 
företagsbesökmm) för näringslivet, vara delaktig i event och varumärkesbyggande.  
Insiktundersöknigen där vi mäter service och handläggningstider på kommunens myndighetsområde 
har blivit pausad men vi hoppas den kan återupptas inom kort. 
 

3. Sparbanken Skånes konjunkturrapport  
 
Kamilla gjorde en dragning på Öresundsinstitutets och Sparbanken Skånes snabbanalys över 
konjunkturen i Skåne. Mycket var redan sagt utifrån våra olika branschers information. 
Carina -  Unionen har en konjunkturrapport, avtalsrörelsen pausar. Hur blir det sen? 
Lågkonjunkturen kommer att slå hårt mot tjänstesektorn – kvinnliga arbeten framförallt. 
 

4. Hur går vi vidare? 

Uppföljning efter sommaren för näringslivet är viktigt för oss.  

Nästa möte  i Sessionssalen, Kommunhuset, 25/8 kl 08.00-10.00 

Vid pennan 

Kamilla Danielsson 


